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採訪邀請 (更新) 

 

香港民研明日舉行兩場發佈會講述通識科課程和香港民研的發展 

 

第一場發佈會：「我們香港人計劃」調查發佈會暨第八次小型政策論壇，主題

為「修改通識科課程意見調查」 

 

日期： 2021 年 4 月 1 日 (星期四) 

地點： 灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓 

時間： 上午 11 時 00 分 

講者： 香港民意研究所副行政總裁 鍾劍華 
 

香港教育專業人員協會代表 張銳輝 
 

客席評論員 蔡建成 
 

香港民意研究所經理 (數據科學) 戴捷輝 

 

香港民意研究所得到香港教育專業人員會提供資料及協助進行調查，並派員出

席明天的發佈會，而出席講者亦會分析社會當前有關狀況並提出政策倡議。 

 

第二場發佈會：香港民意研究所最新發展 

 

日期及地點： 同上 

時間： 下午 12 時 30 分或第一場發佈會完結後 10 分鐘，時間較後者為準 

講者： 香港民意研究所主席及行政總裁 鍾庭耀 

 香港民意研究所副行政總裁 鍾劍華 

 

香港民研會向公眾交代研究所的最新發展，包括法律訴訟的最新情況、在新的

法例和選舉制度下如何運作、「復聚指數」新安排、數據存庫的新措施……等

等。 

 

歡迎傳媒派員採訪，香港民研亦會透過 Facebook Live 進行視像直播，並透過 

Facebook Messenger 接受提問。 傳媒參考資料會於當日的發佈會開始後上載至研

究所網站，請掃描此邀請函右上角的二維碼以瀏覽相關資訊。如有查詢，歡迎

致電 66412363 或電郵至 enquiry@pori.hk 聯絡黃先生。 
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Press Invitation (Update) 
 

HKPOP will hold two Press Conferences tomorrow to talk about 

Liberal Studies Subject Reform and Development of HKPORI 

 
The first press conference: release of “We Hongkongers Survey” results cum the eighth 

mini-policy forum, on “Liberal Studies Subject Reform Opinion Survey” 

 

Date: April 1, 2021 (Thursday) 

Venue: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai 

Time: 11:00 am 

Speakers: Kim-Wah Chung Deputy CEO, HKPORI  
Yui-Fai Cheung Representative from the Hong Kong Professional Teachers’ 

Union  
Kin-Shing Choi Guest Commentator 

 
Edward Tai Manager (Data Science), HKPORI 

 

Hong Kong Public Opinion Research Institute (HKPORI) is supported by the Hong Kong 

Professional Teachers’ Union in providing information and conducting the survey. They will 

send a representative to join our press conference tomorrow, and our panel speakers will share 

their analysis of the current situations and also their policy advocacies. 

 

The second press conference: the latest development of HKPORI 

 

Date and Venue: Ditto 

Time: 12:30 pm or 10 minutes after the first PC ends, whichever later 

Speakers: Robert Chung  President and CEO, HKPORI   
Kim-Wah Chung Deputy CEO, HKPORI 

 

HKPORI will update the public on our latest development, including the latest status of its legal 

actions, its operations under the new legal framework and electoral system, new arrangements 

for the “Post-Epidemic Gathering Resumption Index” (PEGRI), new measures of data retention, 

and so on. 

 

The media is invited to send representatives to attend the press conferences. HKPORI will also 

broadcast the press conference through Facebook Live and take questions through Facebook 

Messenger. All press materials will be uploaded to our website as soon as the press conference 

starts on that day. Please scan the QR code at the top right corner of this invitation to access 

such information. For enquiries, please contact Mr Wong at 6641 2363 or by email at 

enquiry@pori.hk. 

 

March 31, 2021 

 

 


